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عزم دولت سیزدهم پروژه ساخت سد »سرپری« 
کهگیلویه و بویراحمد را پس از ۱۲ سال حرکت 
لاک پشتی روی ریل تکمیل قرار داده است.به 
گزارش مهر،  شهرســتان کهگیلویه با ظرفیت 
بالای کشــاورزی و گردشــگری آبی سالهاست 
که به دلیل عدم تــوازن تولید و مصرف، دچار 
تنش های آبی در روســتاها و چالش های تأمین 
آب مزارع کشــاورزی اســت.تنش آبی با ضعف 
زیرســاخت های نگهــداری در طول ســالیان 
متمــادی پیوند خورده تا عمــاً ظرفیت روان 
آب ها و ســیاب ها به یک تهدید تبدیل شود.
با فعالیت دولت ســیزدهم پروژه های آبرسانی 
و ســد ســازی در شهرســتان کهگیلویه روی 
ریل ســاخت قرار گرفته که می تواند نشــان از 
عزم دولت برای تحقق تعادل بخشــی و کاهش 
تنش آبی در روســتاهای همجوار محل احداث 
این سدها باشــد. پروژه هایی با عمر ۱۲ سال و 
بیشتر که ســال ها حرکتی لاک پشتی به خود 
داشــته اند با روی کار آمدن دولت سیزدهم بر 
مدار تکمیل قرار گرفته اند تا تهدیدات ناشــی 

از ضعف زیرســاخت به فرصت ســازی عدالت 
محور در بخش ها و روســتاها تبدیل شود.پروژه 
سد »سرپری« کهگیلویه در سال ۱۳۹٠ کلنگ 
زنی شــد و در طول سال های متمادی حرکتی 
لاک پشــتی را به خود دید.بر اساس توپوگرافی 
منطقه تحقق سد »ســرپری« می تواند بیش از 
۳۵٠ هکتار از اراضی پایین دست را زیر پوشش 
آبیاری قرار دهد.در حالــی که بخش زیادی از 
روستاهای منطقه در سال های گذشته با چالش 
اشتغال مواجه شده بودند، رونق عملیات ساخت 
سد، ســرعت مهاجرت از مناطق پایین دست و 
حومه را کاهش داده اســت.  ظرفیت طرح سد 
»سرپری« سه میلیون متر مکعب با ارتفاع ۲۷ 
متر و طول تــاج ۲٠۳ متر بــوده و تأمین آب 
۴۵٠ هکتار زمین کشاورزی از مهمترین برکات 
بهــره برداری از طرح اســت.همچنین ظرفیت 
گردشگری برای »سد ســرپری« دیده شده تا 
منطقه از یک رکود اقتصادی تاریخی خارج شود.

تخصیص ۱۲٠ میلیارد تومان به پروژه
فرماندار شهرستان کهگیلویه در این راستا گفت: 

۱۲٠ میلیارد تومان برای تکمیل سد »سرپری« 
تخصیص یافت.ســید عبدالعزیز موسوی ظهر 
جمعه در حاشیه بازدید از این پروژه افزود: پس 
از گنجانده شــدن طرح در متمم اعتباری سفر 
رئیس جمهور، ۱۲٠ میلیارد تومان برای تکمیل 
آن مصوب و اختصاص داده شد.موســوی ابراز 
داشت: از این مبلغ، ۴٠ میلیارد تومان از بخش 
مسئولیت های اجتماعی وزارت نفت، ۳٠ میلیارد 
تومان از ســوی وزارت نیرو، ۴٠ میلیارد تومان 
از طریــق برنامه بودجه و ۱٠ میلیارد تومان هم 
از اعتبارات استانی تأمین می شود.رئیس شورای 
اداری شهرســتان کهگیلویه خاطرنشان کرد: تا 
کنون ۹ میلیارد تومان از این اعتبارات تخصیص 
داده شــد. وی ابراز داشت: پروژه سد »سرپری« 
در سال ۱۳۹٠ کلنگ زنی شد و به دلیل کمبود 
اعتبارات ســالیان زیادی روند کند و ضعیفی به 
خود گرفته بود و بیش از ۲۵ ماه تعطیل شــده 
بود.وی افزود: با رایزنی ها و تاش های فراوان این 
پروژه در متمم ســفر ریاست جمهوری در سال 
گذشته گنجانده شد و اعتبارات بسیار خوبی به 

این پروژه اختصاص داده شد.موســوی با اشاره 
بــه اهمیت این پــروژه در حوزه کشــاورزی و 
گردشگری گفت: تکمیل این سد ۳۵٠ هکتار از 
اراضی زراعی پایین دست را زیر پوشش آبیاری 
قرار خواهد داد و می تواند تحول و رونق بســیار 
خوبی در حوزه گردشگری شهر دهدشت ایجاد 

کند.
کنترل سیلاب های منطقه

فرماندار کهگیلویه خاطرنشــان کرد: این پروژه 
همچنین نقش مهمی در کنترل ســیاب های 
فصلی و رونق اقتصادی و اشتغالزایی در منطقه 
داردوی افزود: خوشبختانه در چند ماه گذشته 
پروژه ســرعت بسیار خوبی داشــته و در حال 
حاضر پیشــرفت فیزیکی آن ۳۴ درصد است.
موســوی تصریح کرد: با توجه به مسدود شدن 
راه ارتباطی روســتاهای اطراف این سد، جاده 
جایگزین استاندارد در مراحل پایانی است و در 
روزهای آینده افتتــاح و به بهره برداری خواهد 
رســید.فرماندار کهگیلویه عنوان کرد: این سد 
خوشبختانه تمامی اســتانداردهای لازم را دارد 

و به گفته کارشناسان و کارفرما تاش می شود 
تا پایان شــهریور ماه ۱۴٠۳ آبگیری می شــود.
وی در بخشی دیگر از سخنان خود از پیمانکار 
این پروژه برای ســرعت بخشی به روند ساخت 
قدردانی کرد.مدیر عامل آب منطقه ای کهگیلویه 
و بویراحمد نیز گفت: ســد »سرپری« با حجم 
۳ میلیون متر مکعب در شهرســتان کهگیلویه 
از خرداد ماه ســال ۹٠ به مرحله اجرایی رفت.

آرش مصلح در گفتگو با خبرنگار مهر، افزود: از 
ســال ۹٠ تا سال ۱۴٠۱ طرح حدود ۲۳ درصد 
پیشــرفت فیزیکی داشته و از ســال ۱۳۹۹ به 
دلیل مشکات اعتباری طرح متوقف شد.مصلح 
تصریح کرد: در سال ۱۴٠۱ با پیگیری مدیران 
استانی و شهرستانی و با پیشنهاد آب منطقه ای 
در قالب پروژه های متمم سفر هیئت دولت اضافه 
و مبلغ ۱۲٠ میلیارد تومان برای آن مصوب شد.

پیشرفت ۳۴ درصدی طرح
مدیرعامل آب منطقه ای اســتان گفت: از بهمن 
ماه ۱۴٠۱ عملیات اجرایی با ســرعت و کیفیت 
مطلوب شروع و در فاصله ۵ ماه اخیر پیشرفت 
فیزیکی از ۲۳ درصد در ۱٠ ســال به ۳۴ درصد 
رسیده اســت.وی تأمین آب اراضی کشاورزی 
روســتاهای »ســرپری، چاه بردی، برج بهمنی 
و چهارمــه« تا حــدود ۴٠٠ هکتار و توســعه 
گردشگری آبی و ظرفیت فوق العاده توریستی با 
توجه به مجاورت با شهر دهدشت و جاده اصلی 
گچســاران - دهدشــت- پاتاوه - اصفهان را از 
ظرفیت های طرح دانست و گفت: بهبود محیط 
زیســت، اشــتغال زایی در دوره ساخت و بهره 
برداری، تولید کشاورزی، بهبود طراوت منطقه 
و توسعه پوشش گیاهی از جمله قابلیت های سد 
خواهد بود. مصلح با تاکید بر اینکه تاش برای 
تکمیل ســد و آبگیری آن تا تابستان ۱۴٠۳ در 
حال انجام است، اظهار کرد: »سد سرپری« هم 
اکنون یکی از معدود پروژه های عمرانی اســتان 
است که به صورت شیفت روز و شب فعالیت در 

آن انجام می پذیرد.
مصلح گفــت: تملک اراضی مخزن بر اســاس 
روند قانونی و انتخاب کارشناســان رســمی از 
طرف کشــاورزان و دستگاه اجرایی شروع شده 
و هزینه ها بر اساس قیمت روز پرداخت خواهد 

شد.
وی افزود: جاده جایگزین روســتای »سرپری« 
نیز توسط آب منطقه ای با استاندارد روز طراحی 
و اجرا شــده و به زودی آســفالت و با بهترین 
کیفیت تحویل داده خواهد شــد.با توجه به در 
پیش بودن ســفر هیئت دولت، در اولویت قرار 
دادن پروژه های سد سازی و تأمین آب می تواند 
انقابی در توســعه اقتصادی- عمرانی شهرهای 
مختلــف کهگیلویه و بویراحمــد ایجاد کرده و 

مناطق را از تنش آبی رهایی ببخشد.

انتظار12سالهپایانمییابد؟

ساخت سد »سرپری« روی ریل تکمیل
نهالهای2سالهایکهروبهنابودیمیروند

خشکسالی،بلایجانبیابانهایخراسانجنوبی
خشک شدن نهال های دشت پترگان و در آستانه خشکی قرار گرفتن نهال های 
دشــت بمرود به دلیل آبیاری نکردن، سبب نارضایتی اهالی منطقه شده است.

یکی از اهالی روســتای بمرود شهرستان زیرکوه با ارسال پیامی از خشک شدن 
نهال های کاشته شده از سوی منابع طبیعی در این منطقه ابراز گایه کرده است.
او گفت: آبیاری دوره ای برای این نهال ها که ۳ ســالی از کاشت آن ها می گذرد 
وجود ندارد و در دشت پترگان نیز این موضوع وجود داشته که به همین دلیل، 
۲٠٠ هکتار از جنگل های کشــت شده خشک شده است.این روستانشین بیان 
کرد: اگر توجه ویژه ای به جنگل های منطقه بمرود نیز نشود، یقینا ۴۵٠ هکتار 
از این مراتع خشــک خواهد شد.برای بررسی این موضوع با نصرآبادی مدیرکل 
منابع طبیعی و آبخیزداری خراســان جنوبی گفتگو کردیم.نصرآبادی مدیرکل 
منابع طبیعی و آبخیزداری خراســان جنوبی در پاسخ به گایه یکی از ساکنین 
بمرود گفت: گرمای بی ســابقه و وزش باد های سوزان فصلی و موسمی و تنش 
آبی، گیاهان را تهدید می کند و حتی گونه های باغی نیز هم اکنون به دلیل کم 
آبی در حال خشــک شدن هستند.او افزود: نهال های کاشته شده در هر منطقه 
صرفا ۲ الی ۳ ســال پس از کاشت آبیاری می شوند و پس از آن، آبیاری متوقف 
شــده و در زمان بارندگی درختان از آب بهره مند می شوند.نصرآبادی بیان کرد: 
اعتبارات استانی پیش بینی شده برای آبیاری نهال ها حتی کفاف آبیاری کردن 

۱۵٠ هکتار از مراتع را نیز نمی دهد و باید در این خصوص چاره اندیشی شود.

استاندارفارس:
کنترلسالکبایداولویتتمامدستگاههاباشد

اســتاندار فارس با اشاره به آثار طولانی مدت بیماری سالک، تاکید کرد: کنترل 
این بیماری باید اولویت دســتگاه های مرتبط باشد.به گزارش ایلنا، محمدهادی 
ایمانیه در جلســه بررسی وضعیت بیماری ســالک در شیراز گفت: هر چند بر 
اســاس متون تاریخی بیماری سالک از گذشــته های بسیار دور در شهر شیراز 
و اطراف آن گزارش شــده اســت، اما با توجه به بهبود شاخص های بهداشتی و 
شهرت شهر شیراز، حضور این بیماری به هیچ وجه زیبنده استان فارس و شهر 
شیراز نیست.وی افزود: با توجه به لزوم هم افزایی توان تمام دستگاه های اجرایی 
مرتبط، کمیته ای با مدیریت فرمانداری شــیراز تشکیل و گزارش اقدامات انجام 
شــده و نتایج آن به صورت هفتگی ارائه شــود.ایمانیه بر برخورد قضایی با هر 
دستگاهی که مانع انجام اقدامات کنترلی بیماری سالک شود، اشاره کرد و اظهار 
داشت: برای جلوگیری از بروز این بیماری نیازمند هم افزایی همه دستگاه های 

ذیربط هستیم.

پلمبشهربازیدالفکقزوین
درپیسقوطچرخوفلک

در پی گزارش ســقوط چرخ و فلک بازیگاه کودک واقع در شهربازی دالفک در 
تاریخ ۸ تیر ماه و آســیب دیدگی تنی چند از همشــهریان، به دستور دادستان 
مرکز اســتان قزوین تا اطاع ثانوی بازیگاه و شهربازی دالفک پلمب شد.۸ تیر 
ماه پس از وقوع حادثه در بازیگاه دالفک و سقوط چرخ و فلکِ کودکان و آسیب 
دیدن تنی چند از شهروندان، حسین رجبی، دادستان قزوین ضمن بررسی اولیه 
موضوع از مســئولین مربوطه؛ دستور پیگیری و شناسایی عوامل مسبب در این 
حادثه را صادر کرد.به گزارش ایسنا بنا بر اعام روابط عمومی دادسرای عمومی 
و انقاب مرکز اســتان قزوین، در ادامه پس از بازدید انجام شده از محل توسط 
پلیس نظارت بر اماکن عمومی به دستور دادستان عمومی و انقاب مرکز استان 
تا اطاع ثانوی بازیگاه و شــهربازی دالفک پلمب شد.دادستانی اعام کرد کلیه 
بازیگاه های دیگر فعال در اســتان نیز بدانند در صورتی که دارای وســایل بازی 
معیوب و فاقد تأیید باشــند و اقدامی در جهت تعمیر و رفع عیب و نوســازی 
دستگاه های فرســوده در اسرع وقت نداشته باشند قطعاً در راستای حفظ جان 
شهروندان و احیای حقوق عامه نســبت به پلمب سایر بازیگاه های متخلف در 
استان اقدام خواهد شد. بنا بر این خبر جهت پیشگیری از حوادث مشابه و نظر 
به اهمیت موضوع، توســط دادستانی قزوین ترک فعل دستگاه های اجرایی نیز 
مورد بررسی قرار می گیرد و در صورت صحت؛ برابر مقررات علیه متخلفین اعام 

جرم خواهد شد.

اخبار کوتاه

مقدم گفت: ثبات اقتصادی و زیرســاخت هایی که توســعه 
ترانزیتی کریدور شــمال ـ جنوب از مســیر چابهار را هموار 
می کند مشــوق های خوبی برای ســرمایه گذاری است.امیر 
مقــدم، مدیرعامل منطقه آزاد چابهار اظهارکرد: با اســتفاده 
از ظرفیت خدادادی و موقعیت ژئوپولوتیک چابهار، این بندر 
می تواند به پایگاهی برای تبادلات ترانزیتی در کریدور تجاری 
شــمال به جنوب تبدیل شــود و نقطه اتصالی برای تجارت 
آســیای میانه و مرکزی باشــد. وی بیان کرد: در طول یک 
سال گذشته روسیه با ۲.۷ میلیارد دلار بزرگترین سرمایه گذار 
در ایران بوده که در ۲ طرح نفتی سرمایه گذاری کرده است.
مدیرعامل منطقه آزاد چابهار افزود: با توجه به عزم جدی ایران 
و روســیه برای توسعه کریدور شمال ـ جنوب، سال پیش رو 
می تواند سال جهش اقتصادی و رونق برای این کریدور باشد.

وی ادامه داد: برای توسعه ارتباطات ایران و روسیه محورهای 
مختلفی وجود دارد که بهترین آن در شرایط فعلی می تواند 
فعال ســازی کریدور شمال ـ جنوب باشد. مقدم تصریح کرد: 
روســیه به دنبال ایجاد کریدوری برای اتصــال به بازارهای 

مهمی همچون هند و شرق آســیا از چابهار است همچنین 
تاش روسیه برای اتصال بندر آستاراخان به چابهار از طریق 
انزلی برای کوتاه کردن مسیر متعارف کانال سوئز هست. وی 
افزود: جنوب و شرق آسیا در اندیشه چابهار هستند و عاوه بر 
هند و روســیه و کشورهای آســیای میانه، کشورهای حوزه 
خلیج فارس نیز برای ورود به بازار کشورهای آسیای میانه به 
دنبال حضور در چابهار و استفاده از مزیت های کریدور جنوب 
به شمال هستند و همچنین برای ترکیه که در سال های اخیر 
سرمایه گذاری عظیمی در کشورهای آفریقایی داشته، حضور 
در منطقه و دسترســی مناسب به این بازارها ضرورت داشته 
و به همین دلیل توجه ترکیه به چابهار جلب شــده اســت.

مدیرعامل منطقه آزاد چابهار اظهارکرد: در نهایت کشورهای 
جنوب و جنوب شــرق آسیا برای ورود به بازار روسیه و شرق 
اروپا، حساب ویژه ای روی مسیر ترانزیتی چابهار باز کرده اند. 
تجار و تولیدکننــدگان اروپایی نیز برای حضور در قلب بازار 
بزرگ آســیای شرقی و حتی جنوب آســیا، نیاز به یک هاب 
تولید، توزیعی و ترانزیتی دارند که چابهار می تواند این نقش 

را برای آن ها بازی کند.وی گفت: شـریک تجاری دیگر ایـران 
در توسعه بنـدر چابهـار، چیـن اسـت. چین کـه تمرکـز خود 
را بر توسعه بندر گوادر پاکستان گذاشته، نگاهی هم به چابهار 
و حضور ایران در چارچوب ابتـکار یک کمربنـد - یـک جاده 
دارد. مقدم تصریح کرد: پهلوگیری کشـتی اقیانوس پیمـا که 
به عنـوان نخستین خـط در بندرعباس تخلیه می شد در کنار 
خط کشتیرانی مستقیم از مبدأ چیـن بـه چابهار و همچنین 
قرابت دیپلماتیـک و اقتصـــادی ۲ کشـور، احتمال سرمایه 
گذاری بیشـتر چیـــن در ایـن بندر را تقویت کرده اســت.
وی افزود: طبــق گزارش های منتشر شـده، قـرار است چین 
برای توســعه بنادر مَکُران وارد ایران شـــود و مذاکراتی هم 
در همین زمینه انجام شـــده اســت. مدیرعامل منطقه آزاد 
چابهار بیان کرد: با استقرار دولت ســـیزدهم و تـاش برای 
اجرای توافقنامه همکاری، سرمایه گذاری چین بیشـــتر در 
پروژه های حمل و نقـــل، راه آهن و سـاخت اسـکله صـورت 
می گیرد.وی با اشاره به اینکه اتصـــال بندر چابهار و جاسک 
بــه بنـدر گـــوادر پاکستان از طریــق خــط ریلی شـرق 

بــــه غــرب بــه عنــوان یکــی از مفـاد توافقنامـه ایـران 
و چیـن، بیانگـــر تبدیـل چابهـار بـه ایســـتگاه ابتـکاری 
طـــرح یـک کمربنـــد- یــک جــاده اســــت، ادامه داد: 
کارشناسان معتقدند چین برای کسب رتبه بزرگترین اقتصاد 
جهان در رقابت با آمریکا از طریق راه ابریشــم تصاحب راهها 
را مدنظــر دارد.وی بیان کرد: قرار گرفتــن چابهار در محل 
تاقی کریدورهـــای ترانزیتـی جهان، واقع شدن در مسـیر 
دسترسـی بـــه آبهـای آزاد بـــرای کشـورهای محصـــور در 
خشـکی )افغانسـتان، ترکمنسـتان، ازبکسـتان، تاجیکستان، 
قرقیزستان و قزاقسـتان( و دارا بـودن عنوان چهارمیـن بندر 
مهم تجاری ایران از نظر مساحت و پسکرانه پـــس از شهید 
رجایی، امام خمینی)ره( و امیرآباد از جمله ویژگی هایی هست 
که نظر سرمایه گذاری سایر کشورها را بـــه خود جلب کرده 
اســـت.مقدم افزود: از طرفی کشورهای جنوب و جنوب شرق 
آســیا برای ورود به بازار روسیه و شرق اروپا، حساب ویژه ای 
روی مســیر ترانزیتی دریایی چابهار باز کرده اند و در صورت 
تحقق این مهم زمینه برای توسعه دریا محور فراهم می شود.

مدیرعاملمنطقهآزادچابهار:

کشورهایخارجیتمایلزیادیبهسرمایهگذاریدرچابهاردارند

آگهیقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضی
وساختمانهایفاقدسندرسمیحوزهثبتینوشهر

نظر به دســتور مواد ۱ و ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ســاختمان های فاقد سند 
رســمی مصوب ۱۳۹٠/۹/۲٠ اماک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور 
مستقر در واحد ثبتی نوشهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و با معارض آنان محرز و رای 

لازم صادر گردیده جهت اطاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد.
اماک متقاضیان واقع در قریه امیر رود   پاک۲6  اصلی بخش۵  قشاقی

۸۵۹ فرعی آقای محمود یمانی نجف آبادی  فرزند نجف  آباد  نســبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مســاحت ۴6۲.۳۳  متر مربع به خریداری بدون واســطه با واسطه 

از  مرضیه لسانی    
لذا به موجب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد سند 
رســمی و ماده ۱۳ آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز از طریق این 
روزنامه محلی / کثیرالانتشــار در شهرها منتشر و در روســتاها عاوه بر انتشار آگهی رای 
هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعام شده اعتراض داشته باشند باید از 
تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به 
اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم و رسید اخذ نمایند معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم 
دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض 
گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند 
مالکیت مینماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. بدیهی است 
برابر ماده ۱۳ آئین نامه مذکور در مورد قسمتی از اماکی که قبا اظهار نامه ثبتی پذیرفته 
نشــده واحد ثبتی با رای هیات پس از تنظیــم اظهارنامه حاوی تحدید ،حدود مراتب را در 
اولین آگهی نوبتی و تحدید حدود به صورت همزمان باطاع عموم می رســاند و نســبت به 
اماک در جریان ثبت و فاقد سابقه تحدید حدود واحد ثبتی آگهی تحدید حدود را به صورت 

اختصاصی منتشر می نماید م الف ۱5۱۳۴56
تاریخ انتشار نوبت اول: ٠۳/۲7/۱۴٠۲
تاریخ انتشار نوبت دوم: ٠۴/۱٠/۱۴٠۲

صفر رضوانی، رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
آگهی موضوع ماده ۳ قانون ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابر رای شــماره ۱۴٠۲6٠۳۳٠٠٠۳٠٠٠۱۲6 مورخ ۱۴٠۲/٠۳/۲۵ هیات اول قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دستجرد مورد تصرفات مالکانه بامعارض متقاضی خانم سهیا یزدانی 
نسب فرزند غامرضا شناسنامه ۳۱ کدملی ٠۳۸۵۷۸۲۸۷۱ ششدانگ قطعه باغ پاک ثبتی ۱۸٠۲ فرعی از ۱ اصلی بخش 
خلجستان بمساحت ۱۳۱۸ مترمربع خریداری از مالکین رسمی غامرضا دور از وطن و محمد علی اردپور محرز گردیده است 
لذا به منظور اطاع عموم مراتب در دو نوبت با فاصله زمانی ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید؛ ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند، بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد. )م الف ۱7۴۳۳(
تاریخ انتشار نوبت اول: ٠۴/۱٠/۱۴٠۲

تاریخ انتشار نوبت دوم: ٠۴/۲6/۱۴٠۲
مهدی حسن پور - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک خلجستان 

آگهیموضوعماده۳قانونوماده1۳آییننامهقانونتعیین
تکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی

برابر رای شــماره ۱۴٠۲/۲۷۵۹ مورخ ۱۴٠۲/٠۳/۲٠ هیات موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد ســند رسمی در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک بهشهر تصرفات مالکانه با معارض متقاضی اقای رمضانعلی علی 
نژاد فرزند حجت نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
۲٠۳،٠۴ متر مربع قســمتی از پاک ۲۹۳۸ فرعی از ۳۹ اصلی به شماره کاسه 
۱۴٠۱/۴۸۲ واقع در اراضی رســتمکا بخش ۱۸ ثبت بهشهر مع الواسطه از ورثه 
عباس حاجی آقا محرز گردیده اســت لذا به منظور اطــاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
بدیهی اســت در صورت انقضاء مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. م الف ۱5۲٠۳۸6
تاریخ انتشار نوبت اول: ٠۴/۱٠/۱۴٠۲

تاریخ انتشار نوبت دوم: ٠۴/۲۴/۱۴٠۲
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک بهشهر- فرهاد آقابابائی

گزارش

در هشــتاد و دومین جلســه علنی شــورای اسامی شهر 
مشــهد مقدس کلیات طرحی به تصویب رسید که تاکنون 
با چالش ها و واکنش های منفی و مثبت زیادی روبه رو شده 
اســت . این طرح توسط کمیسیون برنامه و بودجه شورای 
اسامی مشهد مقدس و در راس آن موسی الرضا حاجی بگلو 
نایب رئیس و سخنگوی شورای اسامی شهر مشهد مقدس 
مطرح شــده اســت.طرح جنجالی فوق در خصوص رایگان 
شدن بهای خدمات دریافتی از مسافرین ناوگان اتوبوسرانی 
مشهد است که باید این نکته را در نظر داشته باشیم سازمان 
اتوبوسرانی مشهد عاوه بر اینکه ابر سازمان شهرداری مشهد 
می باشد یکی از بهترین ســازمان های اتوبوسرانی کشور از 
لحاظ نوع خدمات، تعداد ناوگان، بروز بودن دانش فنی و ... 
نیز میباشد. حال با توجه به شاخصه های سازمان اتوبوسرانی 
مشــهد چرا چنین تصمیمی گرفته شده است جای سوال 

دارد؟ 
نگاهی به یک قانون

 قانون درآمد پایدار شــهرداریها و دهیاری ها که در ســال 
۱۴٠۱ توسط مجلس شورای اسامی تصویب شده است به 
صراحت اعام نموده برابر ماده ۱۴ فصل سوم ضوابط اجرایی 
دستورالعمل اباغی )مستند به بند ۱ ماده ۵۵ قانون مالیات 
بر ارزش افزوده مصوب ســال ۱۴٠٠ )تنفیذ تبصره ۳ ماده 
۵٠ قانون مالیات بر ارزش افزوده مصوب ســال ۸۷( قوانین 
و مقررات مربــوط به اعطای تخفیف یا معافیت از پرداخت 
عوارض یا وجوه به شــهرداری و دهیاری ملغی شده است( 
و باتوجه به قانون اشاره شــده و نادیده گرفته شدن قانون 
فوق توســط شورای اسامی شهر مشهد و اصرار تعدادی از 
اعضای شورا برای اجرائی نمودن این طرح که همانگونه که 
در صحن علنی مشخص بود طرح فوق بدون برنامه و مطالعه 
و آینده نگری بوده و صرفاً شاید جنبه تبلیغاتی برای برخی 

از اعضای شورا دارد. 
نتیجه یک نظر سنجی

 ســوالات مطرح شده توسط رئیس شــورای اسامی شهر 
و برخــی از مخالفین طــرح از طراحان و موافقین طرح بی 
پاســخ بود چون طرح فوق فقط جنبه احساسی داشت نه 
علمی. طبق نظر سنجی های انجام شده توسط مرکز ۱۳۷ 
شهرداری مشــهد اولویت مردم و زائرین کیفیت خدمات، 
کوتاه شدن سرفاصله خطوط، اتوبوسهای باکیفیت و ... بود 

نه کرایه ۱۲٠٠ تومانی. یکی از ایرادات این طرح قطع روزانه 
نقدینگی ۱ میلیارد تومان درآمد پایدار شــهرداری مشهد 
)سازمان اتوبوسرانی( است که باید توسط شهرداری جبران 
شود، شــهرداری که برای امرار معاش خود نیز با مشکات 
عدیده ای روبه رو هست چه برسد به جبران خسارت حدود 
۳۳٠ میلیاردی اجرا، هرچند تاش شــهردار مشــهد برای 
منصرف کردن اعضای شورای شهر با تصویب این طرح بی 
نتیجه ماند ولی کور ســوی امیدی به فرماندار و فرمانداری 
مشهد می باشد که با در نظر گرفتن قانونی که توسط اعضای 
شورای شهر نادیده گرفته شده مشکات اجتماعی و امنیتی 
آینده این طرح را با وسواس بررسی نموده و با مخالفت خود 
جلوی ضرر رساندن به شهر را بگیرند، ضرری که شاید سالها 

طول بکشد تا شاید بتوان آن را جبران کرد. 
مزایا و زیان ها

 نایب رئیس شورای اسامی شهر مشهد در یکی از مزایای 
این طرح که بــا مخالفت صریح رئیس و تعدادی از اعضای 
شــورا قرار گرفت استفاده خودرو ســواران شخصی و ... از 
خدمات اتوبوسرانی و در نتیجه کاهش آلودگی هوا و ترافیک 
را بیــان نمود.البته باید در نظر گرفت که خودروســواران 
شخصی بخاطر مبلغ کرایه ۱۲٠٠ تومانی اتوبوس نیست که 
از این سیستم استفاده نمیکنند بلکه راحتی خود را بیشتر 
درنظر میگیرند. در این حال فرهنگ ســازی درست انجام 
نشده در خصوص استفاده از حمل و نقل عمومی دلایل مهم 
عدم اســتفاده از حمل و نقل عمومی توسط خودروسواران 
اســت. بر فرض و در خوشــبینانه ترین حالت ممکن شاید 
کمتر از ۵ درصد خودرو سواران شخصی بعد از تصویب این 
طرح راغب به اســتفاده از اتوبوس شوند که این مسئله باز 

مشکات زیادی را ایجاد خواهد نمود. 
طرح چند چالش

۱-تعداد ناوگان اتوبوسرانی مشهد جوابگوی نیاز امروزه مردم 
مشهد نیست چه برسد به افزایش تعداد مسافرین

۲-بخش اعظمی از ناوگان اتوبوسرانی مشهد به دلیل نبود 
اتوبوس جدید فرسوده می باشد

۳- با قطع پرداخت بهای خدمات توسط مسافرین عما دو 
مسئله مهمی که سالها زمان و هزینه برای شهرداری مشهد 
به جهت شناســایی تعداد مســافرین هر خط، زمان پیک 
مسافرین و تقویت خطوط پرمســافر از بین خواهد رفت و 

عدم دریافت این آمار مشکات زیادی را برای مردم و زائرین 
بوجود خواهد آورد. یکی دیگر از مشکات این طرح مسئله 
سوخت هســت که با توجه به قطع سیستم های AVL و 
AFC پیمایش ناوگان مشخص نمی شود و سهمیه سوختی 
که توسط شــرکت نفت اختصاص داده میشد با مشکات 
زیادی مواجه خواهد شــد. دیگر مشــکل ایــن طرح برای 
شرکتهای ورشکسته بخش خصوصی است که درآمد پایدار 
و بقول معروف آب باریک آنان قطع خواهد شد و باتوجه به 
درخواســت های مکرر این شرکت ها به عدم ادامه همکاری 
در ســالهای اخیر این ذهنیت بوجود خواهد آمد که تکلیف 

این شرکتها، سرمایه گذاران و پرسنل آنان چه خواهد شد.
شو تبلیغاتی

 ایــن طرح به مطالعه آماری زیــاد، تامین منابع مالی و در 
نظر گرفتن ناهنجاری هایی که ممکن است در آینده بوجود 
آورد نیاز دارد، در ســال ۱۳۹۲ شــهرداری مشهد ۲٠۱۲ 
دستگاه اتوبوس داشــت که امروز این تعداد بجای افزایش 
به ۱۷۱۳ دستگاه کاهش پیدا کرده است که بخش مهمی 
از ایــن ناوگان بدلیل تحریم و نبود قطعات با کیفیت زمین 
گیر اســت که شورای شهر مشهد بجای تهیه اتوبوس برای 
راحتی مردم با پاک کردن صورت مسئله میخواهد یک شو 
تبلیغاتی برای خود درست کند، شوی که شاید در ماه های 
آینده مضرات آن دودش در چشــم مردم و زائرین خواهد 
رفت در مبهم بودن این طرح هیچ جای شــکی نیســت و 
در صورت شکست این طرح چه کسی پاسخگو خواهد بود 
آیا میشــود دوباره بهای خدمات را به حالت قبل برگرداند 
و آیا هزینه های شکســت طرح را باز باید مردم مشــهد و 
زائرین جبران نمایند؟ با توجه به اصرار شهردار و معاونینش 
در عدم تصویب طرح و بررســی جنبه هــای مختلف آن و 
زیرساخت های جبران منابع مالی طرح به این نکته نیز باید 
اشاره کرد که شهرداری مشهد در سالهای گذشته در بحث 
تبلیغات بر روی بدنه و ایستگاه های اتوبوس شکست خورده 
است. اگر اعضای موافق شورای شهر بر ایجاد درآمد بر این 
بسترها تمرکز کردند باید یادآوری کنیم که این راه رفته به 

بن بست خواهدخورد.
- چند پیشنهاد و سوال

 در آخر چند پیشنهاد و سوال از این بزرگواران داریم؟
۱- نظــر ســنجی بگذارید که آیا مردم مشــهد دوســت 

دارند کرایه اتوبوس رایگان شــود یــا بجای رایگان کردن ، 
اتوبوس های نو و با کیفیت و بیشتر وارد شود؟ 

۲-آخرین بار که به بخشــهای سازمان اتوبوسرانی سر زدید 
کی بوده و آیا پای درد و دل پرسنل نشسته اید؟

۳- آخرین بار که ســوار اتوبوس شدید و به محل کار رفتید 
کی بوده؟

۴- در صورت شکســت این طرح، جبران خسارت وارده به 
سیستم و مردم را چه کسی گردن خواهد گرفت ؟ 

۵- آیا تاکنون توانسته اید ســهم دولت چه این دولت چه 
دولت های گذشته را از سوبسیدی که برای هر مسافر در نظر 

گرفته شده دریافت کنید؟ 
6- برای جبران خسارت ۳۳٠ میلیاردی چه برنامه ای دارید 

و آن را در چه مدت تامین خواهید نمود و به چه روشی؟ 
۷- مگر در اساسنامه سازمان اتوبوسرانی نیامده که باید بهای 
خدمات اخذ شود، این بند اساسنامه را چگونه رفع میکنید ؟ 

۸- تکلیف پرسنلی که بیکار میشوند چه خواهد شد ؟ 
۹- چــه تضمینی برای کاهش آلودگی هــوا و ترافیک در 

صورت اجرای شدن این طرح دارید؟ 
۱٠- برای جبران کمبود اتوبوس چه برنامه ای دارید ؟

۱۱- سرنوشت و تکلیف من کارت هایی که دست مردم باقی 
می ماند و برای آن کلی هزینه شده چه خواهد شد؟ 

۱۲-چه تضمینــی وجود دارد که شــورای بعدی ، با یک 
مصوبه جدید دوباره از مردم کرایه اتوبوس بگیرد؟ 

۱۳-در اغلب کشورها کرایه رایگان و یا با تخفیف مخصوص 
معلمین و دانشجویان و بازنشسته ها و معلولین هست.اما در 

مشهد چرا رایگان شود؟ 
۱۴-یکی از جاذبه های مهاجر پذیری و حاشــیه نشینی در 
مشهد بحث ارزانی شهر مشهد در مقایسه با سایر شهرهای 
کشور است و رایگان شدن اتوبوس و چه بسا مصوباتی از این 
دست توسط شورای کنونی ، به افزایش مهاجرت ها و حاشیه 

نشین شهر دامن زند؟

اتوبوسرایگان؛مصوبهایاحساسیوتبلیغیازشورایشهرمشهد
علیرضا کریمی


